

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

7. Februar 1701

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

February, 7) אראהו ב' שועתי. Demas de lo que se
 ישיע אלוהים ישיע אלוהים
 esta qualifica-
 cion de los
 חסידים
 dia 28. January de los חסידים se puede añadir
 que los חסידים son aquellos, a los quales Dios
 ha mostrado su salvacion, esta salvacion
 consiste sin duda en la proximidad de
 Dios, ישיע אלוהים ישיע אלוהים
 ישיע אלוהים ישיע אלוהים

o segun
 ישיע אלוהים ישיע אלוהים
 pues en la justicia y santidad de Dios
 consistia la imagen en la qual fu criado
 el hombre y por este ref. David

לחץ ששך: תחילת בצדך תצא חסרה נשי
 mientras nuestra alma está angustiada
 siendo fuera de la אמת וחסד
 de Dios, y así la nuestra perdicion consiste
 en la contumacia de Dios

הנה רחוק יאבדו הצמחה כל זונה ממך
 It seems Gods mercy and his glory is the
 more manifested, when he raises us again
 after he hath flung us. Besides it is
 the greater shame to the Devil, when he
 is disappointed in the midst of his se-
 ming success, and all his malice and
 power is baffled. Those that are snatched mer-
 cifully out of such clutches, must with thank-
 fulness and humility the more admire
 the Deliverers unexpressible kindness.